
RADA GMINY
w Daszynle

PROTOKOL Nr XL/2017
z obrad XL sesji Rady Gminy w Daszynie

ddBytyen W aniii 6 Ilitego 2017 f.

Ad.l
Przewodnicza_cy Rady —Marek Chwia&owski otworzyl obrady XL sesji Rady Gminy
w Daszynie.
Powitai przybyrych na obrady sesji: radnycn, softysow, Wojta -Zbigniewa Wojtere.,
Sekretarza Grniny-Marmsza Gralewskiego.
Przewodniczacy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal,
poniewaz uczestniczy w niej 14 radnych tj.93% ustawowego sktadu Rady. Nieobecna
r,a.dna; M-ymb-OW_sJsa ,
Powital przedstawicielki Kola Kobiet w Daszynie oraz Pani^. Justyne^ Sobczak
reprezentujaca_ Wiadomosci Dziennik Lodzki, ktora wre,czyla nagrod§ Kolu Kobiet
w Daszynie za zaj^cie pierwszego miejsca w Plebiscycie Najpopularniejsze Koto
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Ad. 2
Przewodniczajsy przedstawil porzadek obrad:
1 . Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj^cie-porzadku, obrad.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Podj^cie uchwafy w sprawie zrniany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Daszynanalata 2017-2030.
5. Podj^cie uchwaiy w sprawie y^Tazenia zgody na poddanie si§ egzekucji

w trybie art. 777 Kodeksu postepowania cywilnego.
6. Podj^cie uchwaty w sprawie projektu dostosowania sieci szkol

podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego.
7. Podj^cie uchwaly w sprawie zawarcia porozumienia mi^dzygminnego

-pomi^dzy -Gmia .̂ Daszyna a -Gminai-Grabow.
8. Odpo^viedzi na zapytania i wolne wnioski.
9. Przyje.cie protokolu z ostatniej sesji.
lO.Sprawy rozne .

<_fl_>JtCUJ..

Radna I.Zawadzka zapytala jakie sa_plany co do dalszej dzierzawy na grunt Pana
Gorki zaj^ty pod droga_ gminnaj?
Radny J.Kinski z-ap-ytal ezy odbylo si§ s-potkanie z FinaiajRomex w spr-awie zadose
uczynienia na rzecz grniny z tyruiu podkopania dziafki gminnej i przejazdu przez
dzialk§ gminna_. Czy podpisane zostalo porozumienie w tej sprawie. Kolejna pytanie
dotyczylo przeglajiu gwarancyjnego kolektorow slonecznych ogrzewajajcych wod§.
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Przewodniczacy Rady zapytai dlaczego ZUK Krosniewice nie zabiera smieci w
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w workach.
Wojt powiedziat ze na najblizsza_ sesj§ b§dzie zaproszony przedstawiciel ZUK-u,
ktory odpowie na pytania dotyczape odbiora smieci na terenie gminy Daszyna.
Soltys K.Gasiorowicz zapytal, jak przedstawia si§ w tym roku sprawa
dofinansowania usuwania etemitu.
Radny M.Bawej zapytai jak przedstawia si§ sprawa lamp ulicznych z ogniwami
fotowoltaicznymi. Minajt okres gwarancji i swieci tylko co druga lampa.

Skarbnik Gminy odczytala objasnienia do uchwaly Nr XL/204/2017 w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2017-2030.
Radny T.Dymny zapytai kiedy rozpoczeto i zakoficzono budow§ obiektu w
Drzykozach? Czy jest on ogrzewany? Jakie sq. dalsze plany co do wykorzystania tego
obiektu.
Wojt powiedzial, ze zlozony zostal wniosek o dofinansowanie przystosowania
obiektu na potrzeby Domu Pomocy Spolecznej. Wpfynelo pismo o uzupelnienie
projektu. Zakwestionowano uj^cie jako wydatek kwalifikowany koszty budowy

wlasnych. Budynek w Drzykozach do 2001 roku pelnil funkcje szkoly podstawowej.
Dokonano adaptacji obiektu, ktory mial shizyc osoba starszym, wymagajajDym
opieki. Zainteresowanie tego typu uslugami jest duze. Obecnie gmina placi koszty
pobytu pensjonariiiszy z gminy Daszyna w innych osrodkach. Po oddaniu do
uzytkowania obiektu w Drzykozach b^dzie miejsce me tylko dla mieszkaheow naszej
gminy, ale rowniez z innych gmin. W obecnym ksztalcie jest miejsce dla 30
pensjonariuszy. Jest to ilosc nieoplacalna do utrzymanie takiej placowki. Dlatego
powstal plan rozbudowy i stworzenia miejsca dla 80 osob.
i UiiitCjonujC jvOuiOwnia, j\.uora ogrzc^vva i/UvjyiiCjcC Vvr nTLninTciinyiii Si-opniu TiLi^yniama
dodatniej temperatury. Brak jest wyposazenia. Zlozony wniosek dotyczy
dofinansowania miedzy innymi na wyposazenie takich obiektow.
Radnv T.Dymnv stwierdzil, ze nikt nie kwestionuje potrzeby powstania takiej
placowki, ale pozostaje jeszcze strona gospodarczo-ekonomiczna. Gmina
funkejonuje w specjalnych realiaeh ekonomicznych. Niepokoi sprawa braku terenu
wokol budynku. Powinna bye juz zakupiona dzialka i dokonane nasadzenia drzew i
krzewow^, aby po oddaniu obiektu do uzytku byl gotowy teren zieleleni.
Wojt powiedzial, ze jest podpisana umowa przedwstejpna z wlascicielem dzialki na
jx«.orcj pianoTvanajCoL rozuU\j.owa L/Uviynooi. ^-jaiviip \iZicuuLvijcSi-ujQtyjaivOwyvj-StCjv
kwalifikowany, na ktory rnozna otrzymac do 85 % dofinansowania. Po uzyskaniu
potwierdzenia udzielenia dofinansowania b^da^poczynione kroki w kierunku zakupu
gruntu. Srodki zewnetrze na tego typu placowki sq. i gmina b^dzie czynila dzialania w
kierunku ich pozyskania.
Radny J.Kiriski zapytai czy Wojt gwarantuje, ze wlaseieiel dzialki nie wycofa si§ z
tej transakcji lub zazajia wyzszej ceny niz w umowie przedwst^pnej.
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Wojt zostaia spisana umowa przedwstejma z cenâ  i wlasciciel nie powinien postapic

Radny H.Dabrowski zapytai co b^dzie w sytuacji nie otrzymaoia dofinansowania.
Wojt nie zakiada takiego scenariusza.
Przewodniczacy powiedziai, ze podobno teren wokol tego obiektu jest wystawiony
do sprzedania.
Wojt powiedziai ze do sprzedania wystawione 33. dzialki nalezajse do ANR poiozone
od strony polnocnej i od strony poludniowej za droga^ w Merunku Zagrobek.
Rozwazana byia kwestia przej^cia tych dzialek przez grnine^ ale wlasciciel dzialki od
strony zachodniej , ktora^gmina chce kupic nie jest zainteresowany zamiana^tylko
sprzcdaza^.
Radny J.Kinski poparl pomysl przej^cia przez gmin§ dziatek od ANR. Moze ktos
kupic te dziaiki i rozpoczajc dzialalnosc szkodzajca sasiedztwu DPS-u ?
Wojtjjowiedziai, ze wystapi w tej sprawie z pismem do ANR,
Zakonczono dyskusjg.
Przewodniczacy poddaJ: pod glosowanie uchwai§ Nr XL/204/20 17 w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2017-2030.
Wynik gtosowania:
Za 11

Wstrzymuja_ce 3
Uchwal§ przyj^to wiekszoscia_glosow.
Przewodniczacy oglosii 15 minutowa przerw? w obradach sesji.
Wznowiono obrady . W obradach uczestniczylo 14 radnych.

Ad.5
Sekretarz poinformowal, ze analogiczna uchwaia do uchwalaNr XL/205/2017 w
sprawie wyrazenia zgody na poddanie si§ egzekucji w trybie art. 777 Kodeksu

*~f1Tf^ l*t~* f^ T ^TI \ £< •»-^vlpT« \J rx-»-v-*-r->-/-* rt-*-\* -̂v -t r\\r 1 y"
/VV Ct'lCl W ji*\S t. \J iVTJXU. . i- \J)J i Z-\s\*JLH.d J CUV i \

dotyczy formy zabezpieczenia zaci^gni^cia przez gmin? kredytu w rachunku
bieza^cym w BS Grabow. Bank stawia takie wymagania przy ubieganiu si§ o kredyt
Uchwaia dotyczy zabezpieczenia do kwoty 850 000 zl, ale w podpisanej umowie z
bankiem jest kwota 500 000 zi.
Radny T.Dymny stwierdzil; ze w ubieglym roku byla juz taka sytuacja. Czy byia
koniecznosc poddania si§ egzekucji?
Wojt zapewnii, ze nie byio takiej potrzeby.
Raday T.Dymny stwierdzii, ze trudno dziwic si§ bankowi, ze stawia takie wymogi

AHA AAA rr\
. V/V/V/ \J\J\J JLil. .̂C

postaci sprzedazy zwrotnej. Mozliwe, ze dyrektor Banku w Grabowie nie rna peinej
wiedzy o rym, ze wszystkie opinie PJO dotyczajDe budzetu gminy Daszyna sâ
negatywne. W poprzednim punkcie byla rozmowa na temat rozbudowy obiektu w
Drzykozach. Obecnie Rada procedure nad dokumentem, ktory moze spowodowac, ze
bank w ramach wyegzekwowania od gminy zaciaj;nietego kredytu zajmie rnienie
gmirme, ktorym na przykiad moze bye budynek w Drzykozach.
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poniewaz 53. problemy z plynnosciq. fmansow^.
Radny zapyta jak wyglada sytuacja salda rachunku bieza^cego gminy w BS w
Grabowie ? Czy na koniec roku bylo wyzerowane?
Wojt odpowiedzial, ze rok 2016 gmina zakonczyla na plusie. Gmina ma pewne
dochody, ktore proporejonalnie wplywaja^ do budzetu gminy w cia^gu caiego roku.
Jest forma zaliczkowania I gmina otrz5^muje zwrot. BanM sa^zobowiazane do
egzekwowania zabezpieczefi w takiej formie. Jest to tryb okreslony przepisami
bankowymi. Ze strony gminy nie ma niebezpieczenstwa koniecznosci poddania

Radny T.Dymny stwierdzii, ze zajlanie przez banki takiej formy zabezpieczenia jest
normalne. Musza na takich zasadach udziela kredytow aby nie ponosic strat.
W przypadku naszej gmin^ nie chodzi tylko o zabezpieczenie kredytowe dla banku w
Grabowie poniewaz inne banki rowniez nie byiy zainteresowane udzieleniem kredytu
dtogotenninowego na wykup sprzedazy zwromej.
Radny H.Dabrowski zapytal czy wpisana w uchwale kwota 850 000 zl jest zgodna z
prawem? Wedhig ustawy o finansach publicznych suma zaci^ganych kredytow i
pozyczek nie moze przekraczac kwory zawartej w uchwale budzetowej. W uchwale

-rT.<-. -^^ O A1 T -̂ ,̂1>- ivxo*
, y HO. JLXCl 4-i\J i. / X \_MV J VO L

Sekretarz powiedzial , ze umowa zawarta z banMem opiewa na kwot§ 500 000 zl.
Radny H.Dabrowski zapytala dlaczego podejmowana jest uchwala o poddaniu si§
egzekucji do kwoty 850 000 zl oraz jaki srodek trwaly b^dzie wpisany pod
egzekucj^.
Wojt powiedzial, ze nie wpisuje si^ srodka trwalego. Jest to poddanie si§ egzekucji z
konta gminy.
Radny H.Dabrowski zapytal, co w sytuacji jak nie b^dzie srodkow finansowych na
koncie gminy.

bedzie potrzeba poddawania si§ egzekucji. Jest to tylko forma zabezpieczenia
wymagana przez bank.
Zakonczono dyskusj§.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr XL/205/2017 sprawie wyrazenia
zgody na poddanie si§ egzekucji w trybie art. 777 Kodeksu postejpowania cywilnego.
Wynik glosowania:
Za 9
Przeciw 1
\T-T*
Y V

Uchwal§ przyjgto wi§kszoscia_ glosow.
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Ad.6
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projektu dostosowania sieci szkoi podstawowych. i gimnazjum do nowego ustroju
szkolnego jest wynikiem wprowadzonej reformy oswiaty polegajacej na likwidacji
gimnazjow. Zgodnie z przepisami z dniem 1 wrzesnia 2017 r. dotychczasowe
szescioletnie szkoly podstawowe oraz zespoiy szkoi skladajace si§ ze szkoly
podstawowej i gimnazjum z mocy prawa staja_si§ osmioklasowymi szkolami
podstawowymi. Uchwala rmisi bye podj^ta w czasie iimozliv\dajacym Kuratorowi
Oswiaty wydanie w ci^gu 21 dni opinii. Musi to nastapic przed 3 1 marca 2017 r. W
wyniku reformy oswiaty w Gminie Daszyna powstana_nast^pujajce szkoly: Szkola

r i-\T /̂ \̂y <-»^-l r^^c"«T< T-*^^v-< \?~\* c\ j-»-l-*-v '̂*-^ <**r-r~l** T»-v-v /^+-< t7-l4-\*~l*^ I I f
< \MJ\-y VJLJLViitlOV^VV^iiii JV1OO CltiJUL gJUlJUlCt̂ J liiii \^y JXJLCtOCl XJL 1 I 1 I t

oraz Szkola Podstawowa w Mazewie. Obwody szkoi pozostaja_bez zmian.
Me byfy pytari.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uch.wal§ Nr XL/206/2017 w sprawie
projektu dostosowania sieci szkoi podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju
szkohiego .Wynik glosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymujace 0
I T v-«"Vv>o.Tr>l-/>. •* -̂*-r-3TT: T-« r\-i-s~*. -t f-*/~J-»-v j-^».<-c-i'/-kf-t-«^. -* /•-*
\_> VJLJL VV <tiy J./JL-ij^JJ y l.\S J VU.JLXVr^,'XV/OJLtXW.

Ad.7
Wojt poinformowal o propozycji wspotpracy z Gmina Grabow w zakresie
rozbudowy sieci gazowej. Gmina uj^la w budzecie srodki finansowe w wysokosci
50 000 zl na wykonanie map projektowych. Budowa linii gazowej w tym kierunku
daje mozliwosc realizacji budowy gazoci^gu do Klodawy. Realizacja tego
przedsi^wzi^cia b^dzie uzalezniona od pozyskania srodkow zewn§trznych.
Rozbudowa gazoci^gu to kolejni odbiorcy i wzrost wplywow do budzeru gminy.
O f I-T-I T^«. . j "1 _ . . r ' i r ' * • .

^>V~I-«'X-«T I I \-TT-*^v-v-*-V^CT r-rf^-f^-r Tt-t~t V /^.l f \T -*"V\v f\ /-vrv-*-v «-»^». fT< J"V r~r ~t~t~r\f^ f^ ^ t~t -w r -̂*-̂ -vr^rT«-*^^ -» r-*1^-1 r> r-y«-»TT ?f^-*~t-f***-fi~*
xx.tj.vu.xy L . i^ Y 1 1 1 r x Y ^clpj tcti v î,j xiiv/̂ ixa. Zjttp\j>^J.iCiv oxy zj tJLUDWitj1|jvrx\ji.>-iij.jLXVJLiJLa. i,ct.vv cu. t-w^v

z grainy. Grabow .
Wojt odpowiedziai; ze tresc b§dzie analogiczna do porozumienia zawartego z
Witonia_. Porozumienie b^dzie zawarte po podjeciu uchwal przez obie gminy.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze Gmina Witonia ma wybudowana_ lini^ gazowa^ za
pieniajize Gminy Daszyna, a mieszkancy darmowe przyla_cza gazu.
Generalnie Wojt i Rada powinni dzialac w kierunku zaspokajania potrzeb
mieszkancov^ gminy Daszyna. Niestety nadal dzialania s .̂ skierowane ku innym
grninom i ich interesom. Po raz kolejny gmina Daszyna przejmuje na siebie

.xxxtx»^j gxxxxxxj' .

Kiedy obecny Wojt w 2008 roku przejmowal stanowisko, zadluzenie gminy wynosilo
okolo 1386 000 zl. Wieloletnia Prognoza Finansowa byla rozpisana na 3 lata, a teraz
jest na 14 lat. Zadluzenie gminy w stosunku do dochodow wynosilo 20%, a teraz
przekracza W0%.
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Nalezy pamietac, jaka byia sytuacja finansowa wowczas, a jakajest teraz biorajc pod

YYTSZ<GjLIXJtW 2ctVH.Li2\-'XJULCL i. 4-i\J L/V YV JLC^ZtULXAtU, JL "N IX/i Wt*JLJLO \,y X/ZdU.O \-tZlctXCUJL VV \SJ tii ViV/O Li

tylko kilku radnych i RIO w lodzi wystawiajac negatywne opinie.
Radny J.Kinski powiedzial, ze porownujap roku 2008 z rokiem 2017 nalezy wzia_c
pod uwag£ ilosc zrealizowanych inwestycji, ktore wzbogacily majatek gminny.
Wojt stwierdzil ze uchwala nie powinna budzic kontrowersji. Kazdy nowy odbiorca
gazu zwiejksza oplacalnosc sieci gazowej. Wykonanie linii gazowej przez Witonig
umozliwilo realizacje budow '̂' gazoci^gu na terenie Gminy Daszyna. Dzieki temu
pojawili si§ dwaj powazni inwestorzy, ktorzy placa_podatki do budzetu gminy i daja_
zatrudnienie mieszkancom. Gaz to przyszlosc w dziedzinie zrodla ogrzewania. Nasz
•( ^ * -t -I - -f -I r*-*-*-* * f^ ^ J * J T.̂  .J "

"'̂  ijfOryjnIS. Sly Z J}xv/t̂ jLCIHCEuL oxxxO l̂i i pî î ju^ZlC C2tio OviCxxOu^ClTIcl Gi

w^glowego. Wowczas gaz b^dzie altematywa^.
Gmina Grabow b^dzie placila za polozenie linii gazowej na jej terenie. Budowa linii
w kierunku zachodnim umozliwi podlaczenie si§ mieszkancow naszej gminy od
strony zachodniej.
Projekty o dofibaansowanie inwestyeji sa^lepiej punktowane jezeli opieraja_si§ na
wspolpracy mi^dzygminnej.
Radnv H.Dabrowski stwierdzil, ze uchwala jest bardzo ogolnikowa, W jej tresci jest
zapis, ze Gmina Grabow powierza realizacj§ zadania Gminie Daszyna. Taka^uchwal§
•*-v*-xx-^T-*-»^-«^ *~* *% ^^v /-?•<*> s^- •* n ̂ -l-<-* /-v^*r-*-^-vjrt-«-v-i f^ TUo^-€*~v li-*-v^ -»•*-* T-T 'l-i-«-*-v*-w~v<x.T ' / f\* -* cv-t-w t-̂ % y-J-«-v r> r^t^*. -t r\<~<4- -i*/^ 1^"rxl i-~*-*-*-vv^
JJ\J VV JLJLJJLitt JJWVJJ CJX/ J WVUJUJV.tA^OlJJL '̂ XX.CtVJ.Cl VJiJULJULX 1̂ VJX tif \J VV . ^_/<J.CtlXiOiJtX X CH-UUL̂ JVJ J »^O t. IXf JVXJU^JXitl.

zagrywka maja^ca na celu wpisanie czegos do WPF-u.
Wojt powiedziaJ; ze analogiczna uchwala byla podejmowana w przypadku
wspolpracy z Gmina_ Witonia. W tresci musi bye zapis o powierzeniu, bo dzieki
temu Gmina Grabow b§dzie mogla wystapic o dofinansowanie. Uchwary o podobnej
tresci musza_podjaj6 obie gminy. Rada Gminy Grabow podjela juz ucliwai^ o
przeznaczeniu srodkow w wysokosci 50 000 zi na dokumentacj^. Wartosc zadania
b^dzie znana po przetargu. Na pewno b^dzie to z korzyscia_ tinansowa_ dla gminy
Daszyna.
"D <rx v-4-«-v-CT T1 T~*\-«T^»^>-*^I'*T f^4~*-i.-r-* rv*-jHr-jr-« v rVi'v \* 4* r-y«->itT TCTT/-V -*-^-»-i->'^vl^-j-v-»-»-»-f« /-v r^ff\. J-n r*t /-{r-r-t r\ "l;--*-v*~r-»-* TO r*-* -a y-JT-riixvctuxxy L.j^yxxtxxy OLVYXVIXJ^XX., ^.^ V Y VJJL JL,O.\VOJL.^ L/x^\^ry.vjxx»4jv., .CA^ Lfyv4-t.xo ^ jxv/i^j1owxc^\xxet

gminy, a rzeczywistosc jest zupemie inna. Na przyMad obiekt w Drzykozacli, ktory
nie dawno zostal rozbudowany, ale nadal jest nie zagospodarowany. Teraz planuje si
kolejn% duzq. rozbudow^. Nie ma wykupionego gruntu i wszystko opiera si§ na
dofinansowaniu, ktore jest niepewne. Takie dzialanie ma sens gdyby pozwalaly na to
finanse gminy. Brakuje na biezax>e funkcjonowanie gmina, a planuje siig milionowe
inwestycje. Fundamentalnym przykladem wspolpracy w realizacji inwestycji i
rmansowaniu jest Firma SNS FOODS w Daszynie, ktora deMarowala dobrowolna_
wplat§ 1200 000 zl, a na chwil? obecna^ przekazala raptem 200 000 zl. Na tych

iixWcs i.y cj acxx ginina. siy zau.xiiza i Stajc UuC2Tvv'xasxxOV¥TGxxixOxia xx
Radny H.Dabrowski stwierdzil., ze caly dlug gminy b§da^ splacac mieszkancy.
W WPF-ie jest rozpisane wyzerowanie zadinzenia do 2030 roku Ktos musi to
zaptacic, czyli podatnicy.
Zakonczono dyskusj^.
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Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale^ Nr XL/207/2017 w sprawie
i-yoxxrofv^to -t-\.>"vt-/"v>-7"iT-<'v^-t OLT^IO t-v*i £*•("{ rTr\rrrt~*-iTn'VT: a rvr\r /"~-*vn-f-vot T~~\oc«TTrt"vo o f~irY>tf"i>o
£j*Jt VY *JUL WAtt. JL/VJ-JL V -̂(\-tJ.JUUtV/JLtJt.Cl, AJLJLJL^XJ-JLiJ'̂ JLJJUUUULJ.'̂ ĵXJ ĵ XAiJUUL.̂ /\JJl-_y V_IJLUUUUt.t̂  J_>-CtO^-J y JUtXi. W- XJULJUUUULti

Grabow. Wynik glosowania:
Za 9
Przeciw 3
Wstrzymujajce 2
Uehwale^ przyjeto wiekszoscia^ glosow.

Ad.8
Wojtudzielil odpowiedzi na pytania zgloszone w punkcie 3:
I/ W rokn 2016 byia podpisana uniowa dzierzavvy z Psnern Gorka^ ktora regalov/ala
wczesniejsze zobowiazania. Byla kwestia przebiegu gazoci^gu przez dzia3k§ naleza^c
do Pana Gorki, ktory pisemnie wycofai w Starostwie zgod§ . Po rozmowach wycofai
pismo, ale w zamian chce uregulowania kwestii wykupu dzialki, ktorej fragment
znajduje si§ pod droga^ asfaltowa do gnnnazjum.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze dzialka Pana Gorki, gminie jest nie potrzebna wi§c
dlaczego gmina ma ja^ kupowac.
Wojt stwierdzil, ze na chwil? obecna_ nie jest potrzebna, ale Pan Gorka wywiera
presj? na Gmin§. Jezeli nie b^dzie porozumienia grozi, ze cz^sc drogi naleza^cej do
jcgo dzialki odgrodzi i zcrvvie asfalt. Nie niozna tcgo tcniatu pozostawic bcz
rozstrzygni^cia. Zbyt dhigo to trwa.
Radny K.Budka powiedzial, ze na posiedzeniu Komisji Rozwoju Spoleczno-
Gospodarczego bylo ustalone, aby wydzielic cz^sc drogi nalezajsa do Pana Gorki.
Droga jest na tyle szeroka, ze b^dzie mozna z niej korzystac, Nie bylo zgody na
wykupienie.
Radnv J.Kinski stwierdzil, ze juz wczesniej Wojt nie zastosowal si^ do ustalen Rady
i na wlasne zyczenie ma teraz problem, ktorego nie moze rozwi^zac.

Radny T.Dymny poparl pomysl wykupienia calej dzialki.
TI)-VT~i'/~VX-XT/~v /"!•*-*-« j-^rvf^iV^^T •*> /"V-*1^ O-*-!' •w-*»j~vl*> f**.r-jr*CTS~*--1 S\. -*-HT> /-?•*-» /"V/-V/^* lj"* T y-ll^--t -K-frm^r-Tf-t r\l rv-*-* •« rv f^.r-r-r\e~t * .̂-t -*-v *-% I (-\rV-r>^*/>-* /~l *-

sj y jLCiVJiî gxj iJUUjJXL vv y vjurjiviviii

Pana Gorki z drogi i nie kupowac calej dzialki.
2/ W styczniu nie doszlo do spotkania z wlascicielem Firmy ROMEX. Zostanie
wyslane pismo w sprawie porozumienia rekompensaty za przejazd przez dzialk^
gminna^ oraz za naruszenie granic dzialki gminnej.
Radny J.Kiriski powiedzial, ze gmina od 2015 rofcu nie rnoze wyegzekwowac swoich
naleznosci. Czy tak trudno poradzic sobie z jedna^firma^ Dlaczego ten temat musi
powracac co sesja. Ro2dkopali gminna_ dzialk§, a gmina nie potrafi tego zalatvvic.
Dokonajq. rekultywacji i nie b^dzie podstaw dochodzenia odszkodowania.

^r^X'XT-* /> r\r-r-*f^ I* f^r f^ "IT ~f TT V^-* /~v*~r l'̂ 'T-*-̂ .v •*-/^l^^-» -*-*-^ /^ r\» 1 •* -**f^\r~i~* 1-4-t TxTTO /^^< Tj -«-»*»^^v r>_ w vv xv--\az^xc>:x, £^\s vv u.cfxog'ij'xxx x<jjv»i xxx^- M-v^xw/xij1 WOJ.X x OXVU.XL y vv ctv^j x. x xxxxxci

10 000 zl . Zapewnil, ze Firma b^dzie wezwana do stawienia si§ na spotkanie do
Urz^du Gminy w celu porozumienia w sprawie wysokosci rekompensat na rzecz
gminy .
3/Na najblizsza_sesje zostanie zaproszony przedstawiciel ZUK Krosniewice i udzieli
informacji na temat zasad odbioru smieci.
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4/Sekretarz przedstawil zasady dofinansowanie usuwania azbestu. Wojewodzki
"ES *-*>./-? lie-try f^s+Tr-irs^-r^fr C! ir-j'V/'l ,/•« x 71* nX^-o t /~iv*n-*-»*"*/•? o-**T*^» VX7/~v/~l-rSo.-* ^v*-r3-xxc%-»J- -T-voT-v^-r-
_i UJLJLAJ-ttO^ \_XWJLXl V/JULJ^ JwJJL V^ViV/ YY AOJLVCt JL VJ\_/ajf-/V^X4.CtXiVJL T 1f V/UJULVJ \yglV/OJLX JLtCtC/V/J.

dofinansowanie. Jezeli z wnioskiem wystapi gmina wysokosc dofinansowania
wynosi 80%. Zadanie jest wpisane do budzetu. Dofinansowanie ze strony gminy
25 000 zl. Przeprowadzono juz zapytanie konkursowe w zakresie ceny odbioru
azbestu.
5/Lampy z ogniwami fotowoltaicznymi moga_ nie swiecic z braku ladowania.
Radny M.Bawej powiedzial, ze w ubieglym roku robiony byl przeglad lamp.
Odkopali akumulatory i zakopali, a lampy nadal nie swiec% Na trzech lamp, swieci
tylkojedna.
rT Oj t OA-tpGWxCvtZlclx, ZC pTZCgxaju.11 vj-OxvOnSao. i xxxxlcl xxxGnt.iJy&_Ca. xollxpy. jCSt prGtGjvG'x

spisany na tâ  okolicznosc. Mieli wymienic wszystkie niedzialajace akumulatory.
Wojt zapewnil, ze b^dzie to sprawdzone. Jest plan, aby nadzor nad lampami zlecic
Panu Godlewskiemu.
Sprawa rozliczenia okres gwarancyjnego na kolektory sloneczne ogrzewajace wody*
jest utradniona. Firma realizujaca zadanie nie istnieje, ale jest gwarancja
ubezpieczyciela. Wystosowano w tej sprawie pismo o dokonanie czynnosc
gwarancyjnycli zgodnie z umow% Nie ma jeszcze odpowiedzi. B^dzie wystosowane
drugie pismo. Jezeli po raz drugi nie b^dzie odpowiedzi sprawa zostanie skierowana

•j -f ' -j ~\-'jf " "1* f T— -̂ » >3 J • T 4-*-» T- "

pisemnego, aby rozpoczac dalsze procedury roszczeniowe.
Radny J.Kinski zobowiazal Wqjta do zachowania wszelkich procedur, aby nie doszlo
do sytuacji, ze mieszkaficy zostana^bez przeglajdu kolektorow, a mime okres
gwarancji i b^da^musieli ponosic koszty napraw, ktore przyslugujq. w ramach
gwarancji.
Soltys R..Krokos zapytala czy 20% platnosci za odbior azbestu b^dzie po stronie
gminy czy mieszkancow. Wczesniej mowiono o symbolicznej 1 zl ,a teraz wzrastajg.
koszty.

b^dzie 80%. Rozwazana jest forma dobrowolnej wplaty mieszkancow. B^dzie to
jeszcze analizowane.
Sekretarz powiedzial, koszt tego zadania po konkursie ksztattuje si§ w granicach
okolo 108 000 zl. W poprzednim okresie dofinansowanie dla samorzadow wynosilo
99%, a dla wnioskow indywidualnych 80%. W tyrn roku zmieniono zasady i wnioski
samorzadow sâ  dofinansowywane w 80%, a wnioski osob indywidualnych w 50%.

Ad.9
Pizyj^to protokol Nr XXXIX/2017 z obrad sesji Rady Gminy w Daszynie z dnia 27
cvHr̂ rr™'o OA1 T T-
& u Y v/-£ji-XJ.ct. £~t v/ i. / x .
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Ad.10

rt rf ol* •*%•< o-i-vv r\r TV Of*-\* I oifi -« T? -o /-I y-vx 7 T^t-^OT'xn-vo.rxw t~Ci-«'%-i y ictx L/xoxxxv/ t̂i i'v.ujLXx/V'XCtx.i.x xxxixivj1 JL xt*.wxx^gx/ JLx/jr/ . ,JLx//xv'Jo\^xJt.tcfc|

Stanislawa Szadkowskiego w spravvde drogi w Jarochowie . Przeczytal rowniez
wniosek Pana Szadkowskiego o wydanie pozwolenia na wycink? drzew rosna^cych
przy drodze w Jarochowie, co oznacza, ze iiznaje to jako drog§, a nie jako grant
prywatny.
Przewodniczacy powiedzial, ze rozmawial z •mieszkancami i wszyscy twierdz% ze
droga byla. Pan Szadkowski najpierw mieszkal po jednej stronie, a pozniej zakupil
grunty po drugiej stronie i dlatego ma swoje gospodarstwo po obu stronach drogi.
Radni ustalili, ze pismo zostanie przekazane radcy prawnemu urz^du.
T -» - • - - "\ "l" j -*-*XITT«^V-* r-»-<-\-«-^-* T~4"o % -* «^t?" -»-\• i-v /~l .n+*"viiTT-« *~* f~\-* /~^ f\-***--*~ *~\**.~* m /"I f^-t'm"*--* -t s4\x -*-v-* * -̂*^^ t »-v \~t r^rT-*-»-«T/~kl^v -*-*-\-*-vxTr^»-\j J^ctpy tea. Jt«v px^ou-OLcivviCL oxy CSJ^XCLVVO. viwLCtv/ji viict xiivpviLHiVidLXj \^ix IJLXI.XJV<XX

. -

form wychowania przedszkolnego dziaiajacych na terenie gminy. Czy b§dzie
podwyzszona kwota dotacji, bo obecna jest bardzo niska i moze spowodowac
zamkni^cie punktow przedszkolnycli.
Wojlpbiecai, ze najblizszej sesji b§dzie uchwala o podwyzszeniu kwoty dotacji.
Przewodniczacy poiiiforrnowat, ze w dniu 17 lutego 2017 r. o godz. 10.00 odb^dzie
si§ wspolne posiedzenie komisji stalych .

Ad. 11
W zwiazku z wyczerpaniem porzajdku obrad Przewodniczacy zamknajt XL

(^tT^*-f-nTr ~txr I \J VY J-S t

Protokolowala
D. Kazjnierczak
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